
From: Finbak Christine <Christine.Finbak@mfa.no> 
Sent: tirsdag 4. november 2014 12.12 
To: Gabrielsen Elisabeth Norgård 
Cc: Vikanes Ingrid; Westberg Ann Kristin; Vidar Landmark; Jervell, Kristian; 

Johansen, Therese; Nygård, Kristina Kvamme 
Subject: RE: regulering av snøkrabbe 
 
Hei Elisabeth, 
 
Takk for e-post og viser til vår samtale nettopp. Som nevnt har vi hatt en foreløpig runde her. For å 
kunne konkludere mtp om snøkrabbe er en sedentær art vil det være nødvendig å få en 
vitenskapelig vurdering fra HI. Jeg forstår at du vil ta kontakt med HI for å fremskaffe dette. Det 
konkrete vurderingstemaet i denne sammenheng, jf. Havrettskonvensjonen artikkel 77 (4) er om 
snøkrabben er: «organisms which, at the harvestable stage, either are immobile on or under the 
seabed or are unable to move except in constant physical contact with the seabed or the subsoil.”  
 
Mtp. NEAFC-møtet vil det være viktig med et fleksibelt mandat som ikke binder oss opp, gitt at det 
på den korte tiden frem til møtet nok vil være vanskelig å konkludere.  
 
Det vil være nyttig om dere, som du skisserer, tar en underhånden kontakt med russerne for å høre 
nærmere de vurderinger som ligger til grunn på deres side, herunder hvordan de tenker ifht. det 
forestående NEAFC-møtet og de forslag som kan komme opp her. 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
Christine Finbak  
Seniorrådgiver 
 
Rettsavdelingen/Seksjon for traktat-, miljø- og havrett 
Utenriksdepartementet 
Postboks 8114 Dep 
0032 Oslo 
Telefon: + 47 23 95 09 18 
Mobil: + 47 91 70 59 51 
E-post: chfi@mfa.no 
 
 
 

From: Gabrielsen Elisabeth Norgård [mailto:Elisabeth-Norgard.Gabrielsen@nfd.dep.no]  
Sent: 31. oktober 2014 11:19 
To: Finbak, Christine 
Cc: Vikanes Ingrid; Westberg Ann Kristin; Landmark Vidar Jarle 
Subject: regulering av snøkrabbe 
 

 
Hei 
 
Viser til telefonsamtale, og sender som avtalt noen linjer på e-post. Det har i år vært 
utfordringer med redskapskonflikt mellom fartøy som har fisket etter reker og 
snøkrabbe i smutthullet. På kommisjonsmøtet i Oktober viste russerne til at 

mailto:chfi@mfa.no


snøkrabbe er en bentisk art og fisket i smutthullet reguleres av sokkeljurisdiksjon. 
Norge tok opp spørsmålet om vi skulle ta saken opp i NEAFC, uten at dette ble 
besvart.  
 
Neafcs årsmøte er om 2 uker og vi arbeider nå med mandat til forhandlingene. Hva 
tenker dere rundt problemstillingen? 
Dersom vi bestemmer oss for å ta opp saken, kan vi opprette kontakt med den 
russiske delegasjonen i forkant av årsmøtet.  
 
Legger ved en link til HI om arten. 
 
http://www.imr.no/forskning/faggrupper/bentiske_ressurser_og_prosesser/nb-no 
 

mvh Elisabeth 
 

Elisabeth N. Gabrielsen 
Avdelingsdirektør 
Fiskeri- og havbruksavdelingen 
Nærings-og fiskeridepartementet 
Pb. 8090 Dep, 0032 Oslo 
Besøksadresse: Kongensgt. 8 
Telefon: + 47 22 24 64 74 Mobil: +47 90638744 

 
ny epost/new email: elisabeth-norgard.gabrielsen@nfd.dep.no 
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